
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 23 wrzesień 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00

Zakończenie obrad – godz. 17:30

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pani  Zofia  Gorzyńska  –  Skarbnik  Gminy,  radca  prawny Wawrzyniec

Rybak, Pan Błażej Konkol – Wójt Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że cały

skład Rady Gminy jest obecny.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek dzisiejszego posiedzenia:

I. Omówienie materiałów XI Sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

II. Zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany w planie miejscowym dla miejscowości Kleszczewo;  
III. Wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ( Kleszczewo)

IV. Zapoznanie się z postanowieniem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku w sprawie

przedłożonego projektu regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków na obszarze Gminy

Trąbki Wielkie.

V. Zapoznanie się z treścią listu Prezesa Rady Ministrów Pana Mateusz Morawieckiego kierowanego

do uczestników Dożynek Archidiecezjalno – Samorządowych Gminy Traki Wielkie;

VI. Przedstawienie stanu postępowania sadowego w sprawie zapłaty za budowę oczyszczalni ścieków w

Trąbkach Wielkich.

VII. Sprawy różne.

Ad I  Omówienie materiałów XI Sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie:

Proponowany porządek obrad:
.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z IX i X sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych młodzieży szkół podstawowych;

.3 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2019 roku:



a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

e) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - referuje  Zofia 

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2015  Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 2 czerwca 2015 

rok w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w Łaguszewie– 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej w formie dotacji celowej, w

celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację

dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2019) -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Skarszewy  pomocy rzeczowej w celu wspólnej realizacji zadania

Przebudowa odcinka drogi Rościszewo – Godziszewo -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku, Sądu

Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-2023 -  referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku oraz Sądu Rejonowego Gdańsk 

– Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-2023 -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca sołectwa Trąbki Wielkie – referuje Pan Zbigniew 

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

.13 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 22 lipca 2019r. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński 

Przewodniczący Rady Gminy;

.14 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.15 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

.16 Zapytania i wnioski  sołtysów;



.17 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński –  z  uwagi  na  obecnego mecenasa  świadczącego usługi  dla

Urzędu Gminy zaproponował, aby w pierwszej kolejności omówić punkt 6 proponowanego porządku posiedzenia. 

Radni poparli powyższą propozycję. 

Ad  VI  Przedstawienie  stanu  postępowania  sadowego  w  sprawie  zapłaty  za  budowę  oczyszczalni

ścieków w Trąbkach Wielkich.

Radca  Prawny  Wawrzyniec  Rybak –  na  początku  przedstawił  pokrótce  radnym  poszczególne etapy  dotyczące

realizacji budowę oczyszczalni ścieków w Trąbkach Wielkich. Przy przedstawieniu w/w informacji, mecenas

wyjaśnił  radnym,  że wykonawca upierał  się przy wyborze swoich urządzeń mimo tego, że  projektant

wskazywał  innych  producentów  urządzeń.  W monecie  prowadzenia  tego  etapu  budowy,  została  tylko

kwestia zamontowania urządzeń, w związku z tym, że wykonawca nie wyraził zgody nie podpisał umowy,

nie wyrażał  zgody na zamontowanie urządzeń zaproponowanych przez projektanta.  Wobec powyższego

Gmina odmówiła dokonania zapłaty za wykonanie praca. Wykonawca wówczas złożył w Sądzie pozew o

zapłatę. W pozwie wykonawca prezentuje dotychczasowe stanowisko, czyli, że Gmina odmówiła zgody na

montaż urządzeń. Gmina udzieliła odpowiedzi na pozew, że urządzenia nie spełniają wymogów i wniosek

złożyła o wydanie opinii biegłego w sprawie użyteczności tych urządzeń. Biegły wydał opinię negatywną

dla Gminy.

Zwrócił uwagę, że urządzenia, które gmina odmówiła montażu, zostały zwrócone do producenta i po raz kolejny

wróciły do naszej oczyszczalni i zostały zainstalowane przez kolejnego wykonawcę, dla którego ten sam projektant,

tym razem jednak wyraził zgodę, aby one były zamontowane. 8 listopada ma zostać przesłuchany Wójt Gminy, jakie

będą konsekwencje dalsze tej procedury to ciężko określić.

Wójt Gminy – nie wiemy dlaczego projektant w tym momencie wydał pozytywne rozeznanie co do zamontowania

tych urządzeń. Cała sprawa traw długa ponad 8 lat.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś ma pytania do powyższego tematu.

Radny Michał Studziński – zapytał, o jakiej sumie rozmawiamy, jeżeli Gminie przyjdzie zapłacić.

Przewodniczący Rady Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  to  nie  Gmina  będzie  stroną  ponoszenia  tych  kosztów,  tylko

projektanta.

Radca Prawny Wawrzyniec    Rybak – mówimy o procesie pozwania projektanta,  ale okres,  czas realizacji  tego są

szerokie. Dopiero po przegraniu procesu możemy powiedzieć o szkodzie, może proces ten wygramy. Po procesie

dopiero się okaże i dopiero po procesie będziemy ewentualnie mogli założyć sprawę o obciążeniu za to projektanta.

Pozew opiewa na kwotę 673 tyś. zł. i do tego trzeba doliczyć odsetki ustawowe z ok. 8 lat. Realia sądowe są takie

jakie są i niestety sprawa trwa.

Radny Marek Czerwiński- zapytał, czy na tamten czas, Gmina mogła postąpić inaczej,

Radca  Prawny  Wawrzyniec  Rybak -   poinformował,  że  na  tamten  okres  nie  było  można  uznać  możliwości

zamontowania urządzeń na które projektant nie wyrażał na to zgodę. Każdy projektant, w myśl prawa budowlanego,



może do dziennika budowy wpisać „wstrzymać budowę” .

Wójt Gminy – stwierdził, że w tym przypadku, jedynym najrozsądniejszym rozwiązaniem była sprawa sądowa.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy zwrócił uwagę, że mimo dobrej woli ze

strony  Gminy  nie  udało  się  tego  procesu  szybciej  zakończyć.  Dlaczego  projektant  zaopiniował  pozytywnie

urządzenia, które wróciły tego nie wie.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński– w jaki sposób nastąpiło że te urządzenia, które miały zostać u

nas zamontowane zostały zabrane i w którym monecie nastąpiła zamiana tych urządzeń. Zapytał, kto nadzorował

inwestycję, kto nie zauważał, że to są te same urządzenia z tymi samymi numerami.

Radca Prawny Wawrzyniec Rybak – z tego co wiem to w protokołach odbioru nie było informacji o numerach tych

urządzeń. 4 grudnia dowiedzieliśmy się o tym, że te urządzenia wróciły do nas.

Kolejno radca prawny odczytał radnym wydaną w kwietniu 2018r. – opinię biegłego.

Radni zadawali pytania na które mecenas wraz z Wójtem Gminy na bieżąco udzielali odpowiedzi.

Reasumując dyskusję i wyjaśnienia mecenasa Gmina nie mogła w tamtym momencie inaczej postąpić. Nie mogła

zamontować urządzeń na które projektant nie wyrażał  zgody.  Gdyby Gmina zamontowałaby wówczas urządzenia

niezgodnie z decyzją projektanta, wówczas projektant mógłby wstrzymać dalsza budowę. Nowy wykonawca miał

zgodę tego samego projektanta na zamontowanie urządzeń ( tych samych, z tymi samymi numerami) autora projektu

tego samego projektanta. Gmina nie wiedziała, że montowane są te same urządzenia. Gmina może przegrać proces.

Jeżeli doszłoby do tego wówczas Gmina będzie się dalej sądzić z osobą fizyczną z projektantem. Wyrok zapadnie 8

listopada br.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  podziękował  mecenasowi  za  przedstawienie  obecnego  stanu  postępowania

sadowego w sprawie zapłaty za budowę oczyszczalni ścieków w Trąbkach Wielkich.

/radca prawny Wawrzyniec Rybak – opuścił salę posiedzenia/ 

Ad I Omówienie materiałów sesyjnych.

4) Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – omówiła zmiany budżetu gminy odczytując treść uzasadnienie projektu

uchwały.

  Zakup kontenera mieszkaniowego – czy jest to inwestycja, czy zakup poniesiona wspólnie z posłem.

- Wójt Gminy – razem z Fundacją „Pan Władek” .

  Droga Rościszewo – Gmina inwestuje Gminę Skarszewy?

Wójt Gminy – pomagamy Gminie Skarszewy, która uważa, ze nie ma w ty żadnego własnego interesu.

 Dofinansowanie dla kościoła w Kłodawie, czy to jest w ramach 23 tysięcy o które proboszcz pisał, czy to

dotyczy tego wniosku.

 Wójt Gminy – poinformował, że dotyczy to tego wniosku;

 Szkoła Podstawowa w Mierzeszynie – te 35 tyś. zł. na co konkretnie mają być przeznaczone te środki.

Skarbnik – dotyczy zamontowania systemu urządzeń informujących - przeciw pożarniczego.

 Wydatki jakie Gmina poniosła przez 3 miesiące za miejsce rekreacyjne w Mierzeszynie.

Wójt  Gminy  –  należało  by  zobaczyć  w  dokumentacji  cykliczność  wypożyczanego  sprzętu  oraz  samo

utrzymanie.



 Radna Wioleta Frydrych – zapytała o dofinansowanie do energii elektrycznej w Straży Pożarnej w Trąbkach

Wielkich. Podała, że duże zużycie jest przez mamograf. Zapytała, czy nie warto przemyśleć i podłączyć ten

mamograf pod Ośrodek Zdrowia w Trąbkach Wielkich.

Wójt Gminy – można to uczynić, ale to i tak jest budżet Gminny, czy będzie podłączony pod OSP Trąbki

Wielkie, czy będzie podłączony przez GOZ.

Radna Wioleta Frydrych – zwróciła uwagę, że nie tylko chodzi o budżet, ale o to, że jest to uciążliwe dla OSP

Trąbki Wielkie.

 Rozdział 60016 – zwiększenie kosztów budowy drogi Kłodawie.

Wójt Gminy – złożyłem kolejny projekt do remontu dróg lokalnych i  tę drogę aplikowałem, czekamy na

rozstrzygniecie.

 70005 – zwiększenie budżetu na zakup kostki przy remizie OSP

W związku z tym, że jest 75 lecie straży, mamy nadzieję zakończyć całkowicie te inwestycję.

Przewodniczący    Rady Gminy – zwrócił  uwagę,  że nie jest  przekonany do tego,  aby dalej  inwestować w

budynek w Ełganowie. Zwrócił i przypomniał na deklaracje straży w Ełganowie, że sami zapewniali, że sami

kostkę brukową zakupią i położą. Nie zgadza się, aby Gmina takie zmiany podjęła. Jest przeciwny, aby tu

dofinansować 75  tyś. zł.

Wójt Gminy – przyznał, że rzeczywiście zobowiązali się że to zrobią, ale dzisiaj niestety twierdzą, że nie są w

stanie samemu to zrobić.

Przewodniczący Rady Gminy – zawnioskował, aby na kolejnej komisji Wójt Gminy przygotował informację

ile środków gmina dofinansowała OSP w Ełganowie.

Dyskusja  w  sprawie  niewywiązywania  się  straży  pożarnej  z  danego  słowa.  Radni  uważają,  że  należy

wyciągnąć z tego naukę.

Przewodniczący Rady Gminy – zamknął dyskusję w sprawie zmian budżetu Gminy. Ogłosił 5 minut przerwy.

Po przerwie.

Ad  7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2015  Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 2

czerwca 2015 rok w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za

inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcie uchwały.  Z przedstawionego uzasadnienia

wynika,  że  zmiana  wynika  z  tego,  że  w poprzedniej  uchwale  sołtys  był  wymieniony z  imienia  i  nazwiska  jako

inkasent a teraz stosuje się ogólną nazwę, że inkasentem jest sołtys , dzięki takiemu zapisowi w wyniku kończącej się

kadencji sołtysa i wyborze nowego sołtysa nie będzie konieczności podejmowania kolejnej uchwały.

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały  Nr IX/53/2015  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  z  dnia

2 czerwca 2015 rok w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za

inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy są pytania do przedstawionej  przez Wójta Gminy potrzeby podjęcia

przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Ad  9  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w

Łaguszewie.

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały.  



Przewodnic  zący Rady Gminy – zapytał,  czy są pytania do przedstawionej przez Wójta Gminy potrzeby podjęcia

przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Ad 10  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w obrębie

geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy są pytania do przedstawionej  przez Wójta Gminy potrzeby podjęcia
przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.
Ad 11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej w formie dotacji
celowej, w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez
modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2019) -  referuje Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy;

Wójt Gminy – już gmina zrealizowała jedną cześć tego projektu i jeżeli Rada Podejmij  taką uchwałę to zostanie
zrealizowane dalsza część dróg.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy są pytania do przedstawionej  przez Wójta Gminy potrzeby podjęcia
przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Ad 12 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Skarszewy  pomocy rzeczowej w celu wspólnej realizacji
zadania Przebudowa odcinka drogi Rościszewo – Godziszewo -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwałę.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy Gmina Skarszewy również podjęła taką uchwałę.

Wójt Gminy – poinformował, że z uzyskanej informacji wie, że tak.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy są pytania do przedstawionej  przez Wójta Gminy potrzeby podjęcia

przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Ad 13 Podęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 
Gdańsku, Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-2023 -  referuje 
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Pytań nie zgłoszono.

Ad 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku oraz Sądu Rejonowego 
Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-2023 -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt 
Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Ad 15 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca sołectwa Trąbki Wielkie – referuje Pan 
Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

Przewodniczący   R  ady Gminy Zbigniew Leszczyński – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zwrócił się 

do Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący Skarg Wniosków  i Petycji Radny Zbigniew Budzyński – zreferował powyższy temat i przedstawił 

stanowisko komisji w sprawie. 

Ad 16 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 22 lipca 2019r. – referuje Pan Zbigniew 
Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;
Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę powyższej uchwały, poprosił Przewodniczącego Skarg wniosków i



petycji o przedstawienie pokrótce problemu.

Radny Ryszard Budzyński – przedstawił stanowisko komisji w sprawie, które ujęte jest w projekcie uzasadnienia

uchwały.

Radny Jan Selka – zapytał, kiedy spotka się komisja statutowa w sprawie zmiany statutów sołeckich.

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że w najbliższym czasie się komisja zbierze.

Ad II Zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany w planie miejscowym dla miejscowości Kleszczewo;  

Wójt Gminy – Mieszkańcy składają do Gminy wnioski o zmianę działek z rolnych na budowlane. Niedawno
uchwaliliśmy plan i teraz mamy znowu zmieniać jego. Osobiście mam dylemat co z tym zrobić, na nowo 
byśmy musieli otwierać plan. Właściciele terenu wnioskują o zmiany terenu pod mieszkaniówkę.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy zaproponował, aby sprawę 
przełożyć na kolejne  posiedzenie komisji i zaprosić urbanistę.  

Radny Marian Płotka – zaproponował, aby temat ten przełożyć na posiedzenie komisji ekonomicznej 
zaplanowanej na 02.10.2019r. i wówczas zaprosić urbanistę i temat ten omówić.

Ad III Wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ( Kleszczewo)

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński - zwrócił uwagę, że punkt ten dotyczy tego samego

tematu co poprzedni punkt. Temat zostanie omówiony na posiedzeniu komisji EiRG.

Ad IV Zapoznanie się z postanowieniem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku w

sprawie przedłożonego projektu regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków na obszarze

Gminy Trąbki Wielkie.

Radni zapoznali się z w/w postanowieniem.

Ad  V  Zapoznanie  się  z  treścią  listu  Prezesa  Rady  Ministrów  Pana  Mateusz  Morawieckiego

kierowanego do uczestników Dożynek Archidiecezjalno – Samorządowych Gminy Traki Wielkie;

Radni zapoznali się z powyższym pismem.

Ad VII Sprawy różne.

Radny  Zbigniew  Gębka –  zapytał,  czy  gmina  ma  jakieś  informacje  w  sprawie  odzysku  odpadów

komunalnych w sąsiednich gminach.

Wójt Gminy – chodzi o firmę WOBED, która chce na swoim terenie otworzyć firma, która zajmie się

przerobem. W Przywidzu mieszkańcy protestują. Wójta interesuje głównie w sprawie tej transport. Sprawę

tę będzie obserwował. Zwrócił uwagę, że na pewno nie zgodzę się, aby powstało jakiekolwiek wysypisko,

jeżeli  miałaby  powstać  sortownia,  to  też  nie  jest  to  zła  inwestycja,  ale  w  zależności  którędy  będzie

kierowany transport i skąd przywożony surowiec. Dodał, że jeżeli miałaby powstać spalarnia, również nie

będzie miał nic przeciwko temu. Zapewnił, że trzyma rękę na pulsie, stricte będę odnosił się do procedury

formalnej. Prosi radnych z tego terenu, aby uczestniczyli w zebraniach w tym temacie.

Radny  Marek  Czerwiński –  przedstawił  informacje  jakie  pozyskał  w  powyższym  temacie.  Podał,  że

otrzymał również dokumentację w tej sprawie zostanie ona powielona i przekazana do wglądu każdemu



radnemu. Nie ma to być spalarnia, ma być to sortownia butelek.

Przewodniczący Rady Gminy  - zapytał, czy w ramach spraw różnych są jeszcze jakieś zapytania. Pytań nie

zgłoszono. Stwierdził, że porządek dzisiejszego posiedzenia został wyczerpany. Podziękował wszystkim za

czynny udział i zamknął posiedzenie komisji.

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                     Marek Czerwiński


